LENS MAINTENANCE

The following points are to ensure the safely of the user and the lens

Note: If the user does not pay attention to this matter, it may cause injury or damage to the product.

- Do not let the camera to be directly towards sunlight, otherwise it will cause damage to your eyes.
- 2. Avoid direct sunlight storage lens, you should use the lens cover, otherwise it may cause a fire.
- 3.Avoid moisture or strong impact that will damage the lens.
- If lens is dirty or with dusty, please wipe it with specified lens cleanings or suitable lens cloth.
- Please do not disassemble the lens at your own-side, please contact distributor for any issues.

Warm ticks:

- 1.Do not pack the lens too tightly, let it be in a ventilated environment, let the lens fully ventilate and dry, can effectively prevent the lens from becoming moldy.
- 2. Always wipe the lens with a cotton swab to prevent grit and dust rubbing the lens.

LENS REPLACEMENT STEPS

 Set the machine to lens free mode, otherwise the camera will not be able to photograph.



 Please assemble the lens by aligning the lens mount point with camera body mount point, rotate lens clockwise. When you hear a click, lens is in right place.



3.To remove the lens from camera, press the "release" button, then rotate the lens counter clock-wise.



Applicable		All micro-b	rand Sony, Canon nd Panasonic.	, Fujifilm.	
Angle of view	135mm 102°		7pcs	weight	265g
Lens Construction	8 groups. 10 elements	Lens anti-shake	Without anti-shake		meta
Minimum aperture	F16	Focusing method		lens length	66mm
Maximum aperture	F2.8	Aperture ring	De-Clicked aperture	Filter size	43MM
Focal length	12mm	Frame Type APS-C		Closest focus	

Note 7Artisans lens is only suitable for compact mirrorless cameras, not applicable for SLR cameras.



12MM F2.8 LENS
Instruction

12mm F2.8
7Artisans

If you are using the manual lens for the first time, be sure to read this instruction sheet in detail.

七丁匠 **Artisans**

12MM F2.8镜头

使用说明书 12mm F2.8 7Artisans

若您是初次使用手动镜头,请务必详细阅读本说明书,





焦距	12mm	画幅	APS-C	最近对焦距离	0.2m
最大光圈	F2.8	光圈环	无级光圈	滤镜尺寸	43MM
最小光圈	F16	对焦方式	手动对焦	镜长	66mm
镜头构造	8組10片	镜头防抖	不带防抖	镜头材质	金属
视场角	135mm 102°	光圈叶片	7片	重量	265g

注: 本司镜头仅适用于微单相机 单反相机不可使用。

镜头更换步骤

1.将机器设置为无镜头释放模式, 否则会导致相机无法拍照.



2.将镜头卡口标识点对准机身卡口标识点, 沿顺时针方向 旋转. 当听到"嗒"声时表示镜头已安装到位.



3.如若需要从相机上取下镜头. 按下机身镜头拆卸按钮, 然 后将镜头逆时针旋转即可取出。

注意事项

▲ 以下事项将有可能导致使用者受伤或使产品造成损坏。

- 1.拍照时切勿将摄像头直对阳光, 否则可能会导致眼睛受伤.
- 2.避免阳光直射存储镜头, 应使用镜头盖, 否则可能引起火警.
- 3.切勿摆放至阴暗潮湿位置,或让产品受到撞击,避免镜头损坏.
- 4.如若镜头有脏污或有灰尘. 可使用商用镜头清洁用品或合适 镜头布擦拭.
- 5.请勿自行拆卸,如有故障请联系经销商进行处理.

小贴士:

- 1.镜头存放时不要包裹得太紧, 让它处于通风环境下, 让镜头充分 通风干燥,可有效防止镜头发霍,
- 2.经常用棉签对镜头进行擦拭, 防止有砂砾和灰尘擦花镜头.